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MÖTESANTECKNING 

ABE 10-2022 

Datum 

2022-12-07 

Diarienummer 

A-2022-1055 

 

Minnesanteckningar ABE LR  

Datum för mötet: 
2022-12-07 

Plats för mötet: 
Konferensrummet Teknikringen 74D, plan 4 

Närvarande: 
Björn Berggren, vice skolchef 
Katja Grillner, prefekt Arkitektur 
Sabine Höhler, prefekt Filosofi och historia 
Maria Malmström, prefekt SEED 
Annika Gram, prefekt Byggvetenskap 
Maria Håkansson, prefekt Samhällsplanering och miljö 
Karin Edvardsson Björnberg, vice forskarutbildningsansvarig (vice FA) 
Malin Wennerholm, vice grundutbildningsansvarig (vice GA) 
Catherine Abreu Pimenta, HR-ansvarig 
Ulf Arvidsson, ekonomiansvarig (deltog enbart till och med punkt 2) 
Boel Berg Wincent, Studeranderepresentant doktorander 
Sabina Flodén Schönherr, ledningsstöd 
 
Frånvarande: 
Muriel Beser Hugosson, skolchef 
David Nilsson, vice skolchef 
Inga-Lill Söderberg, prefekt Fastigheter och byggande 
Eva Liedholm Johnson, grundutbildningsansvarig (GA) 
Anders Karlström, forskarutbildningsansvarig (FA) 
Johanna Stellan, administrativ chef 
Studeranderepresentant GRU 
 
 

1 Föregående minnesanteckningar 

 
Minnesanteckningarna läggs till handlingarna. 

Björn Berggren 
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2 Lokalkostnader 

Se separat presentation.  
 
Richard Hedberg och Carola Pettersson från controllergruppen, 
besöker mötet för att presentera sig och diskutera ökade kostnader för 
lokalhyror på KTH.  
 
Richard presenterar övergripande problem, budget kommande år, 
ackumulerade resultat, myndighetskapital samt nuläge. 
 
Informerar att läget blivit akut på grund av en kostnadsutveckling som 
går kraftigt uppåt. KTH har senaste åren haft en artificiellt låg 
internhyra.  
 
Mötets deltagare diskuterar lokaler och dess kontraktstider. Flera 
lokaler har 10 åriga avtal. Inga lokaler har sagts upp i dagsläget, men 
Rickard önskar input från mötets deltagare om byggnader på campus. 
Behöver se över vad vi kan göra, lokaler att dela på, och prioritera så 
att vi agerar tillsammans som ett KTH. 
 
Prefekt efterfrågar helhetstänk och analys om vad som krävs för att 
genomföra utbildning samt skapa en bra och hållbar arbetsmiljö.  
 
Infrastrukturansvarig efterlyser samtliga mötesdeltagares förslag så att 
detta läggs till i den övergripande strategin och planeringen. 
 
Richard Hedberg informerar att han kan besöka respektive institution 
för att informera om prefekter önskar. 
 
Vice skolchef tackar gästerna för presentationen, och informerar att 
detta även diskuteras på skolchefs-/rektors strategiska råd, där ABE-
skolan lyft att de redan gjort ett omfattande arbete kring förtätning av 
lokaler. 
 
Vice rektor för utbildning och skolornas GA gör separat en översyn av 
undervisningslokaler, undersöker bland annat vilka lokaler som är bra 
för framtidens utbildning. 

3 Information från skolchefs-/rektors strategiska råd  

 
Vice skolchef har träffat KTH:s nya rektor under rektorsinstallationen 
samt vid rektors första strategiska råd. 
 
Skolans strategiska råd träffades den 22 november 2022 och 
diskuterade bland annat livslångt lärande. 
 
Flertal mandatperioder går ut vid årsskiftet, bland annat prefekter och 
programansvariga GRU, förhoppning om beslut innan julledigheten.  
 

 

Richard Hedberg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Björn Berggren 
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4 Ekonomi 

 
Ekonomiansvarig inte närvarande, vice skolchef informerade kort om 
ekonomin. 
 
Prognos för ABE-skolan år 2022 är ett överskott på 7 miljoner. Ser 
olika ut beroende på institutioner och avdelningar. Några avdelningar 
har utmaningar, vice skolchef kommer diskutera dessa med 
ekonomiansvarig.  

5 HR 

 
HR-ansvarig informerar att avtal för EKAN avslutas vid årsskiftet och 
därför behöver pågående uppdrag i verksamheten rundas av. 
 
Arbetsmaterial i form av presentation med information och övningar 
samt bordspratare har tagits fram gällande korruption och 
oegentligheter. 
 
Informerar att återkopplingssamtal för lönerevisionen ska vara 
genomförda senast 16 december 2022.  
 
KTH har upphandlat ett verktyg för medarbetarpuls, den första (av 
fyra) enkäter är planerad till 7 februari 2023 med sista svarsdag 15 
februari 2023. Första området som behandlas är bemötande. 
Enkäterna skickas ut till samtliga anställda.  
KTH:s chefer får en genomgång av resultatet digitalt 16 februari 2023. 
 
HR-ansvarig påminner mötets deltagare att lämna input gällande 
utbildningen om rehabilitering och återgång till arbetsplatsen av 
Partsrådet. 

6 GA/FA/LL 

 
GA och vice GA fortsätter dialog med vice rektor för utbildning och 
deltar på temamöten gällande utbildning.  
 
Under kommande rektorsbesök 19 december 2022 besöker rektor 
arkitektur där vice GA ger en dragning om skolans grundutbildning. 
GA deltar samtidigt på temamöte kring framtidens utbildning med vice 
rektor för utbildning. 
 
GA och vice GA önskar bjuda in programledningen för framtidens 
utbildning till skolans ledningsråd/prefektmöte.  
 
Vice FA berättar att flera beslut skrivs gällande bland annat 
disputationer. Tacksam för gott samarbete med prefekterna.  
 
Fortsätter arbetet med de allmänna studieplanerna, 
Transportvetenskap och Historiska studier är nu fastställda. Arbetar 
tillsammans med GA med att säkerställa inslag av hållbarhet och JML. 

 

 

 

 

 

 

Catherine Abreu  
Pimenta 
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Karin Edvardsson 
Björnberg 
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Kvalitetsråden planeras nu 2 gånger per termin istället för varje månad 
som tidigare. Saknar fortsatt doktorandrepresentation. 
Studeranderepresentant för doktorander poängterar att det är en 
begränsning att mötesspråket är svenska. 
 
Börjat se över hur principerna för framtidens utbildning ska omsättas i 
praktiken för forskarutbildningen. 
 

7 FFA/JML  

 
Presentation av Anna Wahl, KTH:s vicerektor gällande enkätstudie om 
genusbaserad utsatthet i svensk högskolesektor genomfördes 9 
november 2022 för skolans prefekter och avdelningschefer.  
Vice skolchef återkommer hur arbetet går vidare med eventuellt 
stormöte.  

 

 

 

  

  
  

Anteckningar av 

 

Sabina Flodén Schönherr 
 

 

 

 

 

 


